
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

         Αθήνα, 05/03/2024 

 

Του:  Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α' Αθηνών 

 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Στήριξη αλιέων καραβίδας λίμνης Πολυφύτου Κοζάνης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, επί μια τριετία ισχύει απαγόρευση αλιείας καραβίδας στη λίμνη 

Πολυφύτου Κοζάνης. Η απόφαση απαγόρευσης της εν λόγω αλιείας στηρίχτηκε στην 

υποθετική υπεραλίευση, αλλά μετέπειτα αποδείχθηκε ότι αίτιο της μείωσης του 

πληθυσμού της καραβίδας ήταν μια ασθένεια-μύκητας. Επιπρόσθετα, θέμα σημαντικό, 

στο όποιο η Πολιτεία πρέπει να συνδράμει ως αρωγός, είναι η έλλειψη γόνου που αυτός 

θα εμπλούτιζε την λίμνη, ώστε να αυξηθεί ο πληθυσμός της καραβίδας.   

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Τι έχετε πράξει όσον αφορά την αποζημίωση, δεδομένου ότι επί μια τριετία υφίσταται 

απαγόρευση αλίευσης από το ΥπΑΑΤ, της αναφερόμενης κατηγορίας επαγγελματιών 

αλιέων λίμνης Πολυφύτου Κοζάνης; 

2. Προτίθεστε όπως άρετε την απαγόρευση αλιείας καραβίδας στη λίμνη Πολυφύτου, 

διότι πλέον τίθεται σημαντικό ζήτημα επιβίωσης των πλέον των 150 αλιέων αυτής; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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